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Clam en defensa de la pagesia: 
\\Cap pagés ha de demanar 
perdó, aquí nohi ha racisme" 
Ajuntaments, empreses i entitats agraries exigeixe·n respecte 
des d'Alcarras en un acte unitari contra les acusacions rebudes 
Alean'as 
JUDIT CASTELLA 

Després de díes d'acusacions cre
uades sobre la sítuació deis tem
porers a Lleida, el sector fructíco
la ah ir va dir "prou" en un acte 
unitari celebrat a Alcarras amb el 
suport d'una vuitantena de muni
cipis, empreses í entítats agraries, 
Amb un discurs contundent, I'al
calde d'Alcarras, Manel Ezquerra, 
va denunciar les acusacíons de 
racísme que han rebut els últims 
dies í va arengar que "cap pages, 
cap alcalde ni cap veí í ve'ina ha de 
demanar perdó a ningú perque 
aquí no hi ha racisme". En aquest 
sentit, va assegurar que "si a algú 
han de demanar perdó és a no
saltres. Ens haurien de demanar 
perdó els que abusen deis preus 
del pages i els que escanyen a les 
nostres centrals fruíteres". 

Ezquerra va remarcar que a 
"Lleída fa anys que complim" i és 
que "en els darrers 4 anys hi ha 
hagut unes 100 inspeccions de 
treball de mitjana" a partir de les 
quals s'han obert "15 expedients, 
la gran majoría deis quals per fal
sedat docUmental de la identitat 
del treballador". D'altra banda, 
I'alcalde d'Alcarras va assegurar 
que "traslladarem aquestes rei
vindicacions als organs superiors 
a nosaltres per a que puguin fer, 
almenys, una campanya de pres
tigi del que ens han desprestigiat 
aquestes plataformes". En aques
ta línia, va apuntar que no sabien 
si es materialitzaria en "denún
cia". 

Per la seva banda, Pere Ro
qué, president d'Asaja Lleida, va 
diferenciar I'aspecte social de la 
campanya agraria assegurant que 
en la part social "els pagesos no 
hi tenen res a veure. Si a una per
sona se li ofereix allotjament i no 
hi vol anar, el pages no pot obli
gar ningú a anar-hi", En aquest 
sentit, el presídent d'Asaja va ex-o 
plicar que "em consta que des de 
la Paeria se'ls hí ha fet arribar la 
petició perque es traslladin al pa-

FOTO: Tony Alcántaral L'acte va aplegar una cinquantena de persones, tot i que el manifest compta amb el suport d'una vuitantena de municipis 

Pere Roqué: 
(~quelles 

persones que 
estan sense 
documentació 
~o les podem 
contractar " 

velló í moltes d'aquestes perso
nes diuen que no hí volen anar". 
Roqué va recordar que "aquelles 
persones que estan sense docu
mentació correctament nosal-

ExpHquen que 
en pIe Covid 
s'han donat 
d'alta 4.000 
persones a 
la Seguretat 
Social 

tres no les podem contractar", 
Vísíblement molest i dolgut per 
les acusacions fetes cap al sector, 
Pere Roqué va réspondre que "de 
Canejan a Bovera, no hí ha racis-

Crespín diu 
que ((cada 
vegada que es 
criminalitza 
el sector, 
se'n ressent 
l'economia" 

me ní esclavitud" perque "sínó no 
hi hauría. 35.000 persones dona
des d'alta a Ii'! seguretat social, no 
hí hauría 4.000 persones dona
des d'alta al mes de maíg en pie 

Covid i I'únic sector que ha donat 
feina ha estat I'agroalinwntarj". 

D'altra banda, a I'acte celebrat 
també hi va assistir el subdelegat 
del govern espanyol a Lleida, Jo
sé Crespín, com una escenificacíó 
del "compromís" per solucionar 
la problematica derivada de la 
pandemia. En aquest sentit, va 
exposar que "cada vegada que 
es crímínalitza el sector, se'n res
sent I'economia de les Terres de 
Lleida". 

Amb aquest acte unitari, que 
va comenc;:ar amb un minut de 
silenci per a les víctimes de la Co
vid-19, els actors implicats amb 
la pagesia van voler esceníficar 
el rebuíg, de manera taxativa, en
vers les acusacíons rebudes els 
últims díes, 


